
 

 
Mondelinge vragen Wat gebeurt er bij 
Warmoes? 
22-5-2025 

Vragen: 
Utrechtse muzikanten maken zich zorgen over het voortbestaan van de Warmoes, een duurzaam 
restaurant aan het Hof van Cartesius. Online gaat er een petitie rond die al meer dan 1700 keer is 
ondertekend. Daarin staat dat de muziekavonden van de Warmoes misschien niet meer plaats 
kunnen vinden.1 De Warmoes is een echte culturele broedplaats en de fracties van de Partij van 
de Arbeid, GroenLinks, Volt, D66, EenUtrecht en Student&Starter vinden het belangrijk dat Utrecht 
ruimte biedt aan dit soort plekken. Dit past volgens de indieners ook bij de in de Cultuurnota 
uitgesproken ambitie om in Utrecht voor een eigenzinnige cultuursector te zorgen. Onlangs 
maakte U in de Wijk nog een mooie reportage van de wekelijkse muziekavond in Warmoes.2 

Volgens de petitie ‘wil de gemeente de muziekavonden verbieden’ en de fracties zijn benieuwd 
wat er precies aan de hand is. 

1. Kan het college omschrijven wat de stand van zaken is rondom de muziekavonden van de 
Warmoes? 

2. Op welke manier is het college met Warmoes in gesprek over deze muziekavond en 
eventuele vergunningen? 

3. Kan het college aangeven of de muziekavond naar verwachting kan blijven voortbestaan? 
4. Is het college bereid om samen met Warmoes te komen tot een snelle oplossing van dit 

probleem om zo samen te kijken hoe deze muziekavonden kunnen blijven plaatsvinden? 

Gesteld door: 
• Romi Leever, Partij van de Arbeid 
• Ingeborg Hornsveld, GroenLinks, 
• Beau Nederhand, Volt 
• Hans Geleijns, D66 
• Gert Dijkstra, EenUtrecht 
• Emma Usmany, Student & Starter 
• Pepijn Zwanenberg, groep Zwanenberg 

 

 
1 Red de Warmoes, verbied muziek niet - Petities.nl 
2 Jamsessie in Warmoes: Een plek voor iedereen 

https://petities.nl/petitions/red-de-warmoes-verbied-muziek-niet?locale=en
https://www.youtube.com/watch?v=7OVB3QMC_fU
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